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KAÇANLAR GIDA LTD.ŞTİ. YETKİLİSİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Üyemiz, Ülker Hakkari Distribütörü ve Kaçanlar Gıda Ltd.Şti. Yetkilisi Hüsnü Kaçan, odamızı ziyaret etti. Kendisini, 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Meclis Üyemiz Sami Demir ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA DOUBLE TREE BY HİLTON OTELİNİ ZİYARET 
ETTİK

Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Disiplin Kurulu Başkan Yardımcımız Zeki Gürdal, Yüksekova DoubleTree by

Hilton Oteli sahibi ve Üyemiz Sn. Seyfettin Karay'ı ziyaret ettiler. Ziyarette, üye sıkıntı, şikayet ve önerilerini 

dinlediler. 

Misafirperverliğinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



HATSO YÖNETİM KURULU ÜYESİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Hakkari Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi Haci Özdemir ve İş İnsanı Nebi Adıyaman, odamızı 

ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ağırladı. Ziyarette, çeşitli konularda 

istişarede bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



CİLO PETROL LTD. ŞTİ. YETKİLİSİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Üyemiz, Cilo Petrol Limited Şirketi yetkilisi Erol Çallı odamızı ziyaret etti. Kendisini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir 

ve Meclis Başkanımız Timur Sevi ağırladı. Ziyarette, üye istek, öneri ve şikayetleri  dinlendi.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



24 KASIM ÖĞRETMENLER GÜNÜNÜ KUTLADIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Eğitimden Sorumlu Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç ve 

Genel Sekreterimiz Saime Mengeş, 24 Kasım Öğretmenler Günü münasebetiyle, 15 Temmuz Şehitleri 

Ortaokulu ve Yüksekova Fen Lisesi öğretmenlerine karanfil takdim ettiler. 

Yüksekova Ticaret ve Sanayi Odası olarak, Tüm Öğretmenlerimizin, Öğretmenler gününü kutlarız.



CUMHURBAŞKANLIĞI KÜLLİYESİNDE BÖLGE SORUNLARINI 
DİLE GETİRDİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Hakkari Valimiz Sn. Ali Çelik ile 

beraber Cumhurbaşkanlığı Külliyesinde düzenlenen istişare toplantısına 

katıldı. Başkanımız, toplantıda; Cumhurbaşkanı Yardımcısı Sn. Cevdet 

Yılmaz, Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler ve LİMAK Holding Yönetim 

Kurulu Başkanı Sn. Nihat Özdemir ve SANKO Holding Yönetim Kurulu 

Başkanı Sn. Adil Sani Konukoğlu ile bireysel görüşmeler gerçekleştirdi. 

Görüşmede, Bölgemiz ile ilgili hazırlamış olduğumuz Sorun ve Çözüm Öneri 

raporumuzu kendilerine vererek, Derecik sınır kapısında araç geçisi başta 

olmak üzere sınır kapılarımız ile ilgili sorunlar, İlimizin 7. Teşvik bölgesi 

statüsüne alınması, Bankaların teminat olarak gösterilen bedelleri düşük 

oranda kullandırması, Havalimanımızda ILS cihazının kurulması ve gibi 

sorunları dile getirdi. Bireysel görüşmelerde Her iki holding Yönetim Kurulu 

Başkanlarından Bölgemizde yatırım yapma sözü aldı.

Misafirperverliklerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



HAKKARİ ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜNDEN ODAMIZA ZİYARET

Hakkari Üniversitesi Rektörü Prof.Dr.Sn.Ömer PAKİŞ Odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yön.Krl.Başk.Salih ÖZDEMİR, Meclis Başkanı 

Timur SEVİ, Yön.Krl.Üyesi Necati İRİNÇ , Meclis Üyesi Abdulcabbar ARSLAN Şöförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Selami 

DURNA ve Odamız Üyesi İş İnsanı Haşim AKIN karşıladı.

Bugün, Hakkari Üniversitesi Rektörü, kurumumuzu ziyaret ederek bölgedeki yapılacak hizmetler ve iş birliği imkanları hakkında

değerli fikirlerini paylaşmak üzere bizlerle buluştu.

Sayın Rektörümüz, üniversite olarak, eğitim, kültür ve sosyal projelerini hayata geçirmek için önerilerde bulundu. Ayrıca, ün iversite 

ve yerel kurumlar arasında daha güçlü bir iş birliği oluşturarak, bölgedeki potansiyeli artıracak ortak projeler ve çalışmala r konusunda 

da istişarelerde bulunduk.

İlçemizde yapılacak olan 360 kişilik Öğrenci Yurdu binası içinde beraber hareket edeceklerini, konunun takibi açısından Gençl ik ve 

Spor Bakanlığımız ile de sürekli temas halinde olacağımızı bildirdik.

Bu önemli ziyaret için Hakkari Üniversitesi Rektörü ve heyetine en içten teşekkürlerimizi sunuyor, iş birliği içerisinde iler leyerek 

bölgeye katkı sağlama yolunda birlikte çalışmaktan mutluluk duyduğumuzu belirtmek istiyoruz.



YÜKSEKOVALI GENÇ SCA 2023 TÜRKİYE CEZVE/İBRİK 
ŞAMPİYONU OLDU

Üyemiz Ayhan Atmaca'nın kızı Kevser Atmaca, Specialty

Coffee Association (SCA) tarafından İstanbul'da düzenlenen 

2023 Türkiye Cezve/Ibrik Şampiyonası Ulusal yarışmada 

sampiyon olarak Danimarka'da düzenlenecek olan 

Uluslararası yarışmada Türkiye'yi Türk Kahvesi ile temsil 

etmeye hak kazanmıştır.

Ulusal Yarışmada şampiyon olarak Yüksekova'mızı 

gururlandıran Kevser hanımı tebrik eder, Uluslararası 

yarışmalarda başarılarının devamını dileriz.


